

**No. 44004. Multilateral**

INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF ACTS OF NUCLEAR TERRORISM. NEW YORK, 13 APRIL 2005 [United Nations, Treaty Series, vol. 2445, I-44004.]

RATIFICATION (WITH DECLARATION)

**Canada**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:  
21 November 2013*

*Date of effect: 21 December 2013*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 21 November 2013*

*Declaration:*

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

The Government of Canada considers the application of Article 2 (4) (c) of the International Convention for the Suppression of Acts of Nuclear Terrorism to be limited to acts committed in furthering a conspiracy of two or more persons to commit a specific criminal offence contemplated in paragraph 1, 2, or 3 of Article 2.

[ FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS ]

Le gouvernement du Canada considère l'application de l'Article 2 4) c) de la Convention internationale pour la répression des actes de terrorisme nucléaire comme se limitant aux actes commis dans la poursuite d'un complot par deux personnes ou plus dans le but de commettre une infraction criminelle spécifique prévue au paragraphe 1, 2 ou 3 de l'article 2.

**N° 44004. Multilatéral**

CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA RÉPRESSION DES ACTES DE TERRORISME NUCLÉAIRE. NEW YORK, 13 AVRIL 2005 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2445, I-44004.]

RATIFICATION (AVEC DÉCLARATION)

**Canada**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 21 novembre 2013*

*Date de prise d'effet : 21 décembre 2013*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 21 novembre 2013*

*Déclaration :*